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Obec Ryjice 

Zápis 

ze zasedání zastupitelstva obce Ryjice, které se konalo dne 18.12.2023 

 

Zahájení zasedání: 

jednání zastupitelstva obce (dále uvedeno jako „ZO“) se konalo v prostorách obecního úřadu obce Ryjice od 16:00 hod., 

bylo ukončeno v 18:10 hod. 

Jednání vedla starostka obce Andrea Staňková. 

Přítomni jsou další členi zastupitelstva: Věra Janečková, František Janeček, Martin Kohout, Jiří Junek. Omluveni: Karla 

Smíšková, Šarka Žáková. Dále je přítomna zapisovatelka paní Šárka Kučerová. 

 Starostka konstatovala, že zasedání je schopno se usnášet. Dále přivítala členy zastupitelstva obce.  

 Upozornila přítomné, že ze zasedání bude pořizován audiozáznam, který bude po vytvoření zápisu vymazán. 

 

Bod 1) určení ověřovatelů a zapisovatele 

Pro toto zasedání předsedající navrhla stanovit ověřovatele zápisu: Františka Janečka, Věru Janečkovou. 

Zapisovatelem byla navržena Šárka Kučerová. 

 

Návrh usnesení č.1 

ZO určuje a schvaluje ověřovatele zápisu Františka Janečka, Věru Janečkovou. Zapisovatele Šárku 

Kučerovou. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              5 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

Bod 2) schválení programu 

Paní starostka seznámila všechny přítomné s programem zastupitelstva obce. 

Program: 

 
1) Kontrola minulých usnesení 
2) Návrh rozpočtu na rok 2024 
3) Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024–2027 
4) Rozpočtová opatření 
5) OZV č.4/2023, o evidenci trvale označených psů a jejich chovatelů 
6) OZV č.5/2023, o místním poplatku ze psů 
7) Objednávka rezervních komponentů na veřejné osvětlení 
8) Objednávka na plošinu 
9) Návrh mimořádné odměny 7.000 Kč zastupiteli M. Kohoutovi  
10) Informace o územním plánu  
11) Různé 
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o Paní starostka navrhuje přeložení bodu č. 10 do příštího ZO.  

o P. Junek žádá o doplnění bodu – Revokace usnesení č.9/B ze zasedání zastupitelstva obce Ryjice, které se 
konalo dne 11.10.2023. 

 

 Žádný další ze zastupitelů neměl další doplnění či zúžení programu. 

 

Nově navržený program: 

1) Kontrola minulých usnesení 
2) Návrh rozpočtu na rok 2024 
3) Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024–2027 
4) Rozpočtová opatření 
5) OZV č.4/2023, o evidenci trvale označených psů a jejich chovatelů 
6) OZV č.5/2023, o místním poplatku ze psů 
7) Objednávka rezervních komponentů na veřejné osvětlení 
8) Objednávka na plošinu 
9) Návrh mimořádné odměny 7.000 Kč zastupiteli M. Kohoutovi 
10) Revokace usnesení č.9/B ze zasedání zastupitelstva obce Ryjice, které se konalo dne 11.10.2023 
11) Různé 

 
 

Návrh usnesení č.2 

ZO přistupuje k hlasování o programu dnešního zasedání. 

 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              5 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

Bod 3) přistoupeno k programu 

1. Kontrola minulých usnesení 

 

• Veřejné osvětlení – přeloženo do dalšího ZO 

• Realizace nákupu traktoru – traktor byl zakoupen a dovezen. Pojištění odpovědnosti za újmu způsobenou 

provozem vozidla – rovněž uzavřeno, zelená karta dodána 

• Prodej části obecního pozemku 51/1 – přeloženo do dalšího ZO 

 

Návrh usnesení č.3 

ZO přistupuje k hlasování o kontrole minulých usnesení ZO. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              5 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
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2. Návrh rozpočtu na rok 2024  

  Paní starostka seznámila přítomné s návrhem rozpočtu pro rok 2024. který byl zveřejněn na úřední desce (jak 

elektronické, tak i kamenné) v souladu se zákonem 250/200Sb. – příloha č. 1.  

Rozpočet je sestaven jako schodkový. Schodek bude uhrazen z prostředků nahospodařených v minulých letech. Příjmy 

tvoří: daňové příjmy, dále příjmy z pronájmu nebytových prostor, náhrady za sociální pohřby a náhrady za tříděný odpad. 

Výdaje: provoz na silniční dopravu, kulturní akce, nakládání s odpady, energie, vnitřní správu, SDH, údržba obce, revize, 

sociální pohřby, územní rozvoj, budova OÚ.  

Návrh usnesení č.4 

ZO přistupuje ke schválení rozpočtu obce na rok 2024 dle přílohy č.1 jako schodkový. Schodek bude uhrazen 

prostředky nahospodařenými v minulých letech. 

 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              5 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

 

3. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024-2027       

 

Paní starostka seznámila přítomné s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024–2027, příloha č.2. 

Výhled vychází z plánovaných výdajů a platné legislativy. 

 

Návrh usnesení č.5 

ZO přistupuje ke schválení střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024-2027 dle přiloženého návrhu.      

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              5 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

4. Rozpočtová opatření  

      Paní starostka informuje a seznamuje přítomné o rozpočtovým opatřením č. 6 (příloha č. 3) 

      Paní starostka informuje a seznamuje přítomné o rozpočtovým opatřením č. 7 (příloha č. 4) 

 

5. OZV č.4/2023, o evidenci trvale označených psů a jejich chovatelů 
 
Paní starostka předložila a seznámila přítomné s obsahem vyhlášky. 
 
   
Návrh usnesení č.6 

ZO přistupuje ke schválení OZV č.4/2023, o evidenci trvale označených psů a jejich chovatelů 
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Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              5 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 
 
6. OZV č.5/2023, o místním poplatku ze psů 
 
 
Paní starostka předložila a seznámila přítomné s obsahem vyhlášky. 

 
Návrh usnesení č.7 

ZO přistupuje ke schválení OZV č.5/2023, o místním poplatku ze psů 
 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              5 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 
 
 
 

7.  Objednávka rezervních komponentů na veřejné osvětlení 
 
 
Paní starostka informuje přítomné o nutnosti objednání rezervních komponentů na veřejné osvětlení ve výši  
45. 972,-Kč bez DPH / 55.626,12, -Kč s DPH. 
 
 
Návrh usnesení č.8 

ZO přistupuje ke schválení rezervních komponentů na veřejné osvětlení 
 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              5 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 
 

 

8. Objednávka na plošinu 
 
Paní starostka informuje a seznamuje přítomné s aktuální objednávkou za pronájem plošiny. Obec měla zajištěn na 
výměnu veřejného osvětlení pronájem plošiny na dané termíny od dodavatele Tomáše Jeřábka. Bohužel společnost 
HDT impex s.r.o. stále realizaci odkládala, až do doby, kdy obec ztratila možnost využití nabídky od dodavatele Tomáše 
Jeřábka. Společnost HDT impex s.r.o. dodržela slovo a zaručila obci zajištění a pronájem plošiny ve stejné výši 29.295, 
-Kč bez DPH / 35 446,95 s DPH. Nyní nám zaslala dodatečně objednávku za pronájem plošiny, protože toto nebylo 
součástí smlouvy. 
 
Návrh usnesení č.9 
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ZO přistupuje ke schválení objednávky na pronájem plošiny 
 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              5 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 9  bylo schváleno 
 

 
 

 
9. Návrh mimořádné odměny 7.000 Kč zastupiteli M. Kohoutovi  
 
 
Paní starostka předala slovo paní Věře Janečkové: „Ano, odměnu jsem navrhla já, a to z důvodu co se týká traktoru, co 
se týká dokumentace a za to vše, co do toho položil. Rozdělila jsem toto na dvě částky, kdy jedna část ve výši 2.000, -
Kč je za náklady spojené s cestováním a druhá část 5.000, -Kč je odměna.“  
 
 
Návrh usnesení č.10 

ZO přistupuje ke schválení mimořádné odměny 7.000 Kč zastupiteli M. Kohoutovi 
 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              4 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    1 hlas 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 
 

 
 
10.   Revokace usnesení č.9/B ze zasedání zastupitelstva obce Ryjice, které se konalo dne 11.10.2023 

 
Paní starostka se s p. Junkem dohodla, že tento bod bude přeložen do dalšího ZO, kdy bude přítomna paní Karla 
Smíšková. 

 
 

K hlasování se nepřistoupilo. 
 
Usnesení č. 11 bylo odloženo 

 
11. Různé 

 
Na ZO se dostavili manželé Macákovi a p. Ježek s požadavkem, zda zastupitelé nechtějí znovu zvážit výši poplatku 
za směsný odpad především za děti. 
 
Paní starostka přislíbila, že svolá schůzi zastupitelů a požadavek projedná. 
 
 

 

Bod 4) Závěr 

Paní starostka poděkovala přítomným za účast a zasedání bylo ukončeno. 

V Ryjicích dne 20.12.2023 
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Ověřovatelé zápisu: 

František Janeček                           ………………………………………………………… 

Věra Janečková                               ……………………………………………………….. 

 

 

Starostka obce Ryjice: 

Andrea Staňková                        ………………………………………………………… 

 


